

運輸計劃

季刊

第四十卷 第三期

中華民國一〇〇年九月三十日出版

(本卷共計四期，預定出版時間為一〇〇年三月三十日、
六月三十日、九月三十日及十二月三十日)

TRANSPORTATION PLANNING JOURNAL

Quarterly, Vol. 40, No. 3

September 30, 2011

(Publish dates for Vol. 40: March 30, June
30, September 30, and December 30,
2011)

本季刊內容不代表本所意見

The views expressed in the Journal are not necessarily those
of the Institute of Transportation.

目錄 Table of Contents

- 應用資料包絡分析法評估兩岸三地國際貨櫃港經營績效之研究 趙時樑·張貞德 233
Applying Dea to Evaluate the Performance of International Container Ports across the
Taiwan Strait Shih-Liang Chao and Jen-Der Chang
- 運輸成本與消費波動性：兼論定價行為、家鄉偏好與資本移動性之角色 賴宗福 261
Transportation Costs and Consumption Volatility: The Role of Pricing Behavior, Home
Bias and Capital Mobility..... Chung-Fu Lai
- 不同大眾運輸供給地區旅運者之大眾運具使用行為分析 賴文泰 287
Analyzing Mass Transit Travel Behavior in Areas with Different Mass Transit Supply.....
..... Wen-Tai Lai
- 中華航空公司品質管理導入，顧客導向、知識分享對組織公民行為與工作績效的影響
..... 顧景昇·楊俊明·賴妙妍 309
The Effects of Quality Management Implementation, Customer Orientation and
Knowledge Sharing on Organizational Citizenship Behavior and Job Performance in the
Airline Industry: Evidence from China Airlines
..... Edward Ku, Chun-Ming Yang and Miao-Yen Lai